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Protokół nr 33/2022 

z XXXI Sesji Rady Gminy Brodnica 

odbytej w dniu 5 sierpnia 2022 roku 

---------------------------------------------------------------------------- 

 Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Brodnica, ul. Mazurska 13,              

87-300 Brodnica. Początek obrad nastąpił o godz. 9:00, zakończenie o 

godz. 9:45. 

 Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 W sesji udział wzięli: Wójt Adam Zalewski, zgodnie z listą obecności, 
która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Uwagi do treści protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Przyjęcie uchwał w sprawie: 

   a) uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w   

   Brodnicy, 

   b) o zmianie uchwały w sprawie utworzenia wspólnej obsługi dla  

   jednostek organizacyjnych Gminy Brodnica,  

   c) o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielenia i rozmiaru zniżek  

   tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom,  

   którym powierzono stanowisko kierownicze oraz określenie  

   tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych  

   nauczycieli 

   d) wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami  

   rolnymi lub spożywczymi oraz uchwalenia regulaminu tego handlu, 

   e) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla  

   Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

5. Sprawy różne, informacje, komunikaty. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 1.  Otwarcia XXXIII Sesji Rady Gminy Brodnica dokonał 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski. Przewodniczący poinformował 

wszystkich zebranych na sali, że obrady Rady Gminy Brodnica są 

rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.  

Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem Rada 

Gminy jest władna do podejmowania uchwał.  
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Ad 2.  Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad.  

 

Ad 3.  Nie było uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad 4.  Przewodniczący przystąpił do rozpatrzenia projektów uchwał. 

 

Ad 4 a) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego            

o wprowadzenie do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrał 

Radny Jerzy Anzel oraz Wójt Adam Zalewski. Dyskusja została 

zamknięta. Przewodniczący rozpoczął głosowanie. Uchwała w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brodnicy 

została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/258/22 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 4 b) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego            

o wprowadzenie do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.   

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji. Dyskusja została zamknięta. Przewodniczący rozpoczął 

głosowanie. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie utworzenia wspólnej 

obsługi dla jednostek organizacyjnych Gminy Brodnica została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIII/259/22 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 4 c) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego                

o wprowadzenie do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu  
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  Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrał 

Radny Jarosław Dornakowski oraz Wójt Adam Zalewski. Dyskusja 

została zamknięta. Przewodniczący rozpoczął głosowanie.  

Uchwała o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowisko kierownicze oraz określenie tygodniowego, 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli została 

przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIII/260/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 4 d) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego           

o wprowadzenie  do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrali 

Radny Jarosław Dornakowski, Wójt Adam Zalewski oraz 

Przewodniczący Rady Gminy Brodnica Tomasz Nowakowski.  

Dyskusja została zamknięta. Przewodniczący rozpoczął głosowanie. 

Uchwała w sprawie wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników 

produktami rolnymi lub spożywczymi oraz uchwalenia regulaminu tego 

handlu została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/261/22 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 4 e) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego                

o wprowadzenie do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu 

  Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Radny Jerzy Anzel, Wójt Adam Zalewski, 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski. Dyskusja została 

zamknięta. Przewodniczący rozpoczął głosowanie. Uchwała o zmianie 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Województwa Kujawsko-

Pomorskiego została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIII/262/22 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Ad 5   Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Jerzemu Anzelowi, 

który zapytał Wójta o zakończenie budowy ścieżki pieszo-rowerowej w 

Niewierzu, na ul. Olsztyńskiej, kiedy rozpocznie się inwestycja ciągu 

pieszo-rowerowego w Cielętach oraz inwestycja na ulicy Jęczmiennej. 

 Wójt Adam Zalewski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ścieżkę 

pieszo - rowerową w Niewierzu, to termin realizacji został przedłużony  

wstępnie do końca sierpnia. 

 Jeżeli chodzi o ulice Olsztyńską to inwestycja ma się zakończyć pod 

koniec października.  

 W sprawie Cieląt został ogłoszony przetarg, ale Wójt dodał, że nie 

wie czy został wyłoniony wykonawca. 

 Jeżeli chodzi o ul. Jęczmienną to projekt był złożony do programu 

Polski Ład. Nie udało się uzyskać dofinansowania, ale ponownie zostanie 

złożony przy następnym naborze, który prawdopodobnie będzie ogłoszony 

w grudniu lub styczniu. 

 Kolejno głos zabrał Radny Maciej Popławski, który powiedział, że 

z informacji wyczytanych na facebooku Pana Wicemarszałka Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego inwestycja w Cielętach ma się rozpocząć jeszcze w 

tym roku a zakończyć w przyszłym. 

   Następnie głos w tym punkcie obrad zabrał Radny Jarosław 

Dornakowski, który w nawiązaniu do tematu ścieżek pieszo-rowerowych 

zapytał, czy ścieżka Brodnica-Osiek ma gwarancję. Gdzie zgłaszać uwagi, 

czy do gminy? 

 Wójt Adam Zalewski odpowiedział, żeby zgłaszać do pracowników 

Urzędu Gminy do działu inwestycji.  

 Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski przy okazji 

wywołania tematu gwarancji zapytał, jaka jest skala napraw w ramach 

gwarancji, czy zdarzają się w ogóle? 

 Wójt Adam Zalewski odpowiedział, że zdarzają się, korzystamy                

z gwarancji tam gdzie jest ewidentna wina wykonawcy. 

 Radny Marek Hoga skierował pytanie do Radnego Macieja 

Popławskiego, czy ścieżka pozostanie tej samej szerokości, czy będzie 

rozszerzenie.  

 Radny Maciej Popławski odpowiedział, że z tego, co on się 

orientuje, to nie będzie typowa ścieżka pieszo-rowerowa, ponieważ nie ma  

miejsce ze względu na pas drogowy. Radny dodał, że nie będzie to 2,5 

metra tylko 2 metry. 

    Kolejno głos zabrał Radny Jarosław Dornakowski, który 

zasugerował Wójtowi, żeby przy takich upałach jakie obecnie występują 

pracownicy sprawdzali stan dróg, bo wjeżdżają na nie ciężkie sprzęty i 

drogi się rozjeżdżają. 
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 Wójt odpowiedział, że drogi są monitorowane i jest wykonywany 

sprysk, jeśli wymaga tego sytuacja. 

  Na koniec głos zabrał Przewodniczący Rady Tomasz 

Nowakowski, który poinformował, że 29 czerwca na adres Rady wpłynął 

„Raport z oceny wdrożenia Strategii Rozwoju Gminy Brodnica na lata 

2016-2025, za lata 2016-2021”. Został on radnym rozesłany drogą 

elektroniczną. 

Ad 8  Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął 

XXXIII sesję Rady Gminy Brodnica. 

 

 

 

 

 

 
 

  

             Protokolant                  Przewodniczący Rady Gminy

     

/-/ Magdalena Budzich   /-/      Tomasz Nowakowski   

     

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

  

Szczegółowy zapis z obrad można obejrzeć na stronie 

www.brodnica.ug.gov.pl w zakładce „Archiwum nagrań z sesji Rady 

Gminy Brodnica” oraz na stronie www.bip.brodnica.ug.gov.pl 

 

 

   

 

 

http://www.bip.brodnica.ug.gov.pl/

